
 
  11. april 2023 

 
Referat af KS-møde tirsdag den 11. april kl. 12.15 

 
Tilstede: Johannes Bang, Marie Louise Roed Jørgensen, Lone Guntofte Brandel, Ümit Demir, Ulrik Zee-

berg, Claus Plenaa, Natasja Nielsen, Dorthe Marie Knudsen, Helle Olander Würtz, Heidi Yoma Ras-
mussen, Casper Christiansen og David Qvist 

 
Afbud:  Patrick Obarzanek Gæster:  
 

Pkt. Emne  

1 Nyt fra formanden  

Kredsen har sammen med kommunen, BUPLO, FOA og skolelederfor-

eningen indgået et nyt samarbejdsgrundlag.  

I den enkelte skoles skoleplan skal der nu fremgå en proces for skole-

årets planlægning og heri inddragelse af alle relevante personaler inkl. 

Pædagoger. 

I skoleplanen må der meget gerne inddrages pausetid, og gerne rede-

gørelse for (eksempler) hvorledes den beregnes.  

Tag gerne udgangspunkt i den lille A20 bog vi har fået udleveret. 

Få tal på prioriteringer, så skoleplanen ikke bliver ”fluffy” (eks: men-

torordning) 

OK24 kravopstilling på kongressen: 

FU ønsker at stille forslag om: 

- at yderligere honorering af medlemmerne af hovedstyrelsen 

som bestyrrelseshonorarer og lign. modregnes i deres løn. Løn 

og honorarer bør være af en sådan størrelse så yderligere 

”ben” ikke bliver afgørende for valg af bestyrelsesposter m.v. 

 

- Vejledertillæg; skal erstattes af et anciennitetstillæg +18år (et 

trin samt øget fritvalgstillæg)  

 
- Fuld løn for aldersreduktion, som tidligere. (§11a i a20) 

 
- Et centralt lønforløb for §28, stk. 2 

 
- At mentorrollen skives ind i overenskomsten med vægt (tid og 

beskrivelse af opgaven) 

  

2 Evaluering af GF Begrænset fremmøde: Kan det sammenkobles med åbent kredskur-

sus, således at det afholdes samlet?  



 Side 2 af 3 
 

Der nedsættes en arbejdsgruppe, der arbejder videre med et forslag 

til fremtidens GF og medlemsinvolvering generelt. Casper, Heidi, Lone, 

Johannes melder sig til gruppen. 

TR´erne vejrer stemningen for opbakning til GF hos medlemmerne og 

melder tilbage på KS-møde 9.maj. 

FU arbejder videre for at skabe et netværk for specialundervisning 

med særligt fokus på kommunens specialspor/skoler. 

3 OK 24 (overført fra punkt 1): FU ønsker at stille forslag om: 

- at yderligere honorering af medlemmerne af hovedstyrelsen 

som bestyrrelseshonorarer og lign. modregnes i deres løn. Løn 

og honorarer bør være af en sådan størrelse så yderligere 

”ben” ikke bliver afgørende for valg af bestyrelsesposter m.v. 

 

- Vejledertillæg; skal erstattes af et anciennitetstillæg +18år (et 

trin samt øget fritvalgstillæg)  

 
- Fuld løn for aldersreduktion, som tidligere. (§11a i a20) 

 
- Et centralt lønforløb for §28, stk. 2 

 
- At mentorrollen skives ind i overenskomsten med vægt (tid og 

beskrivelse af opgaven) 

Derudover foreslås det, at der yderligere skal forhandles, at seniorord-

ningen kan udvides til 20% nedsat tid (delvist selvfinansieret), således 

at det kan udmøntes som én arbejdsfri dag om ugen.  

 

 

4 

 

Åbent medlemskur-

sus 26-27/1 - 2024 

Forslag om Susanne Ekman, Mattias Tesfaye og ny skolechef som fo-

redragsholder.  

5 25/4 – KS-dag Husk godt udetøj. Mødetiden er fra 9-17. 

6 Nyt fra skolerne Læringshuset: afdelingsleder er sygemeldt. 

UU: Der kommer en ny personaleleder, men faglig leder beholdes, så-

ledes at der nu er to ledere. Det har ikke været medarbejdernes øn-

ske. 

Ole Rømer: en lærer har haft alvorligt falduheld. Der skal findes en 

løsning til at forhindre dette fremover. 

Mølleholm: to afskedigelser og én forflyttelse på grund af svigtende 

elevtal. 
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7 Meddelelser Der er tilmelding til MED-uddannelse. 

Der er tilbud til ERFARNE TR om kursus i bisidderrollen. 

FU ønsker kopier af skoleplan og opgaveoversigter, når de kommer TR 

i hænde. 

Ny TR for tale-hørekonsulenterne. 

8 Evt. Der kommer en flot DLF-streamer op i ruden mod vejen. 

 

 
Johannes Bang / David Qvist 


